
П Р О Т О К О Л 

от неприсъствено заседание на Консултативния съвет по въпросите на туризма 

/КСВТ/ 

 Днес на 28.10.2020 г. 16:00 ч. се проведе неприсъствено заседание на Консултативния 

съвет по въпросите на туризма /КСВТ/. 

Всички членове на КСВТ, бяха уведомени за решението заседанието да се проведе 

неприсъствено, поради епидемичната обстановка: 

            Председател: Инж. Янко Йорданов – Кмет на Община В. Преслав 

Зам. Председател: Нина Асенова – Зам. Кмет на Община В. Преслав 

- Д-р Александър Горчев – Директор на Археологически музей “Велики Преслав” 

- Таня Николаева Николова – представител на СТД „Патлейна“ 

- Елисавета Стоянова Иванова – стопанисващ семеен хотел “Преслав” 

- Светлана Крумова Колева – стопанисваща къща за гости „Коста Доне“ 

- Христина Димкова Неделчева – управител на бар-клуб “Ласт Пойнт” 

- Георги Христов Кюркчиев – стопанисващ хотелски комплекс „Омуртагов мост“ 

- Станислав Николов Стоянов – стопанисващ кафе-аперитив “Бизнес” 

- Мерлин Хюсеинова – ст. спец. КСД 

- Дарина Минева – спец. „Култура и ВО“ 

- Юлия Терзиева – спец. “Туризъм” - избрана за секретар на заседанието. 

 ДНЕВЕН РЕД: 

1. 1. Обсъждане и предложения във връзка изработването на указателни табели за 

МН, ЗХР и туристически обекти. 

2. Избор и решение за вид, цвят и окончателен изглед на указателните табели. 

3. Подготовка на проект, точно къде ще бъдат поставени нови указателни табели и 

къде ще бъдат подменени старите, както добавяне на указателни табели и за 

основните обекти в града – Община, Районен съд, Поща, Болница, РПУ. 

4. Определяне на дата за следващо заседание. 

  

Секретаря на КСВТ уведоми с имейли членовете на съвета за провеждане на 

неприсъствено заседание. 



ПО ПЪРВА ТОЧКА: 

            Всички членове на КСВТ са включени в група направена във интернет 

приложението „Viber“ и именно там се проведе обсъждането и предложенията за 

изработването на указателните табели, също по имейлите на всички беше изпратено 

примерно изображение. 

  

                                               ПО ВТОРА ТОЧКА: 

            Относно избора  за вид, цвят и окончателен изглед на указателните табели 
се взе решение с мнозинство, цветът да е различен от историческите табели /кафяво/, но 

да е синхронизиран с тях. Реши се табелите да са в бял цвят с кафяв надпис, 

светлоотразителни и двуезични. 

  

                                               ПО ТРЕТА ТОЧКА: 

 Изработен е проект и е установено местоположението на новите указателни табели 

и на тези които са за подмяна. Също се реши, как най-изгодно и практично да бъдат 

направени самите табели, които вече са в процес на изработване. 

  

                                               ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА: 

             Избиране дата на следващо заседание: 

За избиране дата на следващо заседание ще се реши според епидемичната обстановка и 

всички членове ще бъдат уведомени. 

  

Проекта и самият протокол са изпратени по имейл на всички членове от КСВТ. 

  

СЕКРЕТАР:                                     

Ю. Терзиева-спец. „Туризъм“                         

  

ПРОТОКОЛИРАЛ: 

Ю. Терзиева-спец. „Туризъм“ 

  


